

NU-IDA-69

7-5-13



INDIA: The Indian Vice-Province Assembly

The Indian Vice-Province assembly was held at Prabhodhana in Mysore, from 19-20 April, 2013. Confreres numbering about 40 came together to discuss various issues concerning the Vice-Province of India. There were fruitful discussions and sharing on our formation, international collaboration, self-sufficiency and growth of the congregation in India. After his opening address, Rev. Fr. Maria Cletus, the Provincial, presented to the assembly the minutes of the Continental Assembly. Rev. Fr. Balashowri shared some important aspects of the formation that are being carried out today and proposed some novelties to be executed in the future. Rev. Fr. Peter Mascarenhas, who was also present for the assembly, shared his missionary experience in Thailand. He informed the assembly that there is lot of scope for Montfort Fathers' presence in Thailand. Brothers are open to our arrival and collaboration. Rev. Fr. Moses, who is a missionary in Manipur, briefed the assembly about the prospects of our future endeavour in the North East of India. He informed the assembly that we have a great future in the North East, provided we make use of the opportunity which is at our disposal right now. Then we had group discussions on three questions and reports were presented by the secretaries. The assembly was concluded with the Holy Eucharist celebrated by the newly ordained priests, followed by a fellowship meal at Montfort Farm.

-Fr. James Nepolean, SMM

INDE: L'Assemblée de la Vice-Province

L'assemblée de la Vice-Province de l'Inde a eu lieu à Prabhodhana en Mysore, les 19-20 Avril 2013. Une quarantaine de Confrères se sont réunis pour discuter des diverses questions relatives à la Vice-Province de l'Inde. Il ya eu des discussions fructueuses et des partages sur notre formation, la collaboration internationale, l'autosuffisance et la croissance de la congrégation en Inde.

Après son discours d'ouverture, le Rév. Maria Cletus, provincial, a présenté à l'Assemblée le procès-verbal de l'Assemblée Continentale. Le Rév. Balashowri a partagé certains aspects importants de la formation qui sont menés aujourd'hui et propose quelques nouveautés qui seront exécutées dans l'avenir. Le Rév. Peter Mascarenhas, qui était également présent à l'assemblée, a partagé son expérience

missionnaire en Thaïlande. Il a informé l'Assemblée qu'il y a beaucoup de possibilités pour la présence des Pères Montfortains en Thaïlande. Les Frères sont ouverts à notre arrivée et à la collaboration. Le Rév. Moïse, qui est missionnaire au Manipur, a informé l'assemblée sur les perspectives de notre entreprise future dans le Nord-Est de l'Inde. Il a informé l'Assemblée que nous avons un grand avenir dans le Nord-Est, à condition que nous fassions usage de la possibilité qui est mise à notre disposition en ce moment. Ensuite, nous avons eu des discussions de groupe sur trois questions et des rapports ont été présentés par les secrétaires.

L'assemblée s'est terminée avec la Sainte Eucharistie célébrée par les prêtres nouvellement ordonnés, suivie d'un repas fraternel à Montfort Farm.

-Père. James Nepolean, SMM

Original Text (English): Fr. James Nepolean, SMM
Translated into French by: P. Pierre Bonhommeau, SMM